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Protokół z posiedzenia komisji
Edukacji Kultury i Sportu

z 26 maja 2015r.  

===================================================================
===Prowadzący obrady: Przewodniczący komisji Andrzej Mentel 

Porządek obrad: 

 Działania  w  zakresie  kultury  i  sportu;  plan  imprez  na  2015  rok,  promocja,
pozyskiwanie środków zewnętrznych

 Lato w mieście 2015 r. – plany harmonogram imprez 

Czas trwania posiedzenia: 1:10 (15:00 do 16:10 ) 
Frekwencja Radnych:

 Andrzej Mentel
 Ewa Fronczek
 Marek Kocoń

Kierownictwo Urzędu: 
 Burmistrz Zbigniew Szaleniec

Pozostałe osoby obecne:

 Naczelnik Małgorzata Ochęduszko – Ludwik 

 Kierownik Ilona Grudzień 

 Dyrektor Henryk Michalski 

 Łukasz Kożuch 

 Dyrektor Iwona Szaleniec

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

pozytywnie zaopiniowano materiał

A. Mentel – witam Państwa, porządek dzisiaj mamy następujący.  
1. Działania w zakresie kultury i sportu; plan imprez na 2015 rok, promocja, pozyskiwanie
środków zewnętrznych
2. Lato w mieście 2015 r. – plany harmonogram imprez 
Zaczniemy od pkt 1 Działania w zakresie kultury i sportu; plan imprez na 2015 rok, promocja,
pozyskiwanie środków zewnętrznych, rozpoczynam dyskusje.
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Moja propozycja jest taka byśmy zaczęli pytać bez wprowadzania, czy mają Państwo Radni
pytania. Nie widzę. W takim razie ja zacznę. 
Chciałem spytać o działalność sportu, mamy przygotowany materiał przez MOSiR sugestie
mam taką do Dyrektora, aby rozszerzyć materiał o działania, które są podejmowana odnośnie
działalności klubów sportowych, chciałem spytać, z czego wynika ten plan imprez nie mamy
w materiale drugiej części roku. 

Małgorzata Ochęduszko – Ludwik – to, co macie przygotowane ogranicza się tylko do tej
części kultury i sportu, czyli to, co zostało zatwierdzone uchwałą rady miejskiej, małe granty i
dotacje są jeszcze działania kultury organizowane przez miasto

A. Mentel – nam się urywa ten plan na czerwcu, czyli  tak jak byśmy nie mieli  dalszych
planów.

Ł. Kożuch – nie wiemy, jakie środki będą dostępne, większość imprez zostało zrobionych w
maju i czerwcu.  Te imprezy nam się po przesuwały, nie uwzględniono w budżecie w zeszłym
roku pikniku samorządowego, trochę się nagromadziło m.in Dni Czeladzi, Ave Maria, wiec,
dlatego w ten sposób zrobiliśmy, ale mamy zamiar razem z muzeum współpracować.
Ze  względu  na  ilość  pracy  przy  tych  produkcjach  dopiero  będziemy  dalej  planować  w
przyszłym tygodniu. 

A. Mentel - to jak będzie ten plan przygotowany to chciałbym żebyśmy mieli informacje i
prosiłbym o tą informacje na kolejną komisje.
Kolejne pytanie, czy mamy środki zewnętrzne, które pozyskaliśmy do organizowania imprez?

Ł.  Kożuch  –  ze  względu  na  brak  czasu  nie  było  to  do  końca  możliwe,  ale  znaleźliśmy
sponsorów do słodyczy, sponsor Wsb, Humanitas wyrazili chęć sponsorowania i pracujemy
dalej żeby dla pozostałych imprez było pozyskiwanie sponsorów.

A. Mentel, – kiedy będzie działać nowa strona internetowa miasta?

Ł. Kożuch - w kwietniu, człowiek, który zajmował się tym poszedł na L4 a potem się zwolnił
a  ja  nie  jestem jeszcze  przeszkolony,  ale  wiemy już  jak będzie  funkcjonować.  Będziemy
przebudowywać chcemy odseparować bip od strony. 

A. Mentel, – jakie to są koszty?

Ł.Kożuch – około 50 tys. zł 

A. Mentel – czy planujemy, żeby oprócz jednostek żeby stowarzyszenia tez miały dostęp? 

Ł. Kożuch – rozeznam temat

A. Mentel – bardzo proszę, bo nie, które stowarzyszenia nie maja w ogóle strony. Dziękuje.
Jak będą wyglądać Dni Czeladzi?
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Ł. Kożuch – odbędą się na Grabku w pierwszym dniu i będą rożne zespoły w drugi dzień
również Park Grabek i będzie Marta Bijan i inni. W niedziele festyn będzie na prochowni
planu teraz nie powiem, bo jeszcze do końca nie wiem, co i jak. 

A. Mentel - czyli pierwsze 2 dni na Grabku a trzeci na Prochowni.
Jaki my mamy pomysł w najbliższym czasie na uporządkowanie działalności kulturalnej, jak
to ma to wyglądać?

Ł. Kozuch – w Czeladzi powstaje dom kultury prywatny, na razie tajemnica, środki będą
pozyskane  z  Unii.  Można  dostać  duże  pieniądze  na  to.  Jest  to  projekt  żeby  udostępnić
stowarzyszeniom, zespołom muzycznych to są na razie plany jest to w fazie rozwoju.  Tutaj
musi powstać nowy budynek.

A. Mentel – czy ktoś jest już w to wtajemniczony czy wie, że dostanie środki?

Małgorzata Ochęduszko – Ludwik – na razie taka informacja, że będzie konkurs.  W trzecim
kwartale tego roku. 

A. Mentel – czy macie państwo pytania?

M. Kocoń, – kiedy wystartuje ten system SMS info?

Ł. Kożuch – trzeba się zapisać już działa, albo na stronce albo poprzez sms są rożne sposoby. 

A.  Mentel  –  chciałem jeszcze  powiedzieć,  jeżeli  nie  mamy jeszcze  domu kultury  mamy
szereg jednostek, które się zajmują kultura miałbym taka sugestie do państwa żeby wydział
zajmował się koordynacja działań kulturalnych w mieście. To by nam dużo dało, oferta będzie
szersza a nic się nie będzie powielać.  

Ł. Kożuch – ja myślę, że jest to do zrobienia. 

A.  Mentel  –  dziękuję zamykamy temat  pierwszy.  Zaczynamy drugi  temat  lato  w mieście
proszę  o  dyskusje.  Ja  mam  prośbę,  jeżeli  chodzi  o  lato  i  imprezy  dla  dzieciaków  żeby
przygotować w miarę wcześnie harmonogram imprez, który będzie na plakatach i żeby był
wcześniej wywieszony w szkołach. 

Dyrektor Henryk Michalski – już przygotowujemy, więc będzie.

M. Kocoń – program został starannie przygotowany żeby tylko został zrealizowany

A. Mentel – czy my jak są imprezy w odeonie to partycypujemy w kosztach?

Małgorzata Ochęduszko – Ludwik – nie. 

A. Mentel - współpraca zagraniczna mam pytanie czy planujemy w przyszłym roku wymianę
z Ukrainą albo Serbia?
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Ł. Kożuch - z Serbia nie mamy podpisanej umowy, blisko 40 lat współpracujemy z AUBY,
chcemy  na  Dni  Czeladzi  zaprosić  artystów  w  przyszłym  roku,  którzy  pochodzą  bądź
mieszkają w Auby. Będzie taki dzień francuski, ale musimy mądrze zaplanować ten budżet. 

A. Mentel - a z Ukraina są rozmowy konkretne?

Ł. Kożuch – jeszcze żadnych konkretnych nie ma. 

A.  Mentel  czy są pytania do pkt  2.  Nie ma.  Mam prośbę  do członków komisji  żeby się
zastanowić  na  kolejna  komisje  czerwcową  nad  planem  pracy  na  resztę  roku.  Na  sesję
przygotujemy uchwałę z planem pracy, zamykam posiedzenie komisji. 

Protokołował 
Mateusz Bochenek

   Przewodniczący

Andrzej Mentel     

Data napisania protokołu :28.05.2015

Data podpisania protokołu :
Data umieszczenia protokołu w BIP : …...........


